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Närvarande Mariette Nicander (M), ordförande tekniska 
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Peter Oliveskog (SD) 

Patric Ramberg, förvaltningschef, TKF,  
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Amalia Setterstig, trafikplanerare, TKF 

Isabella Cederholm, mötessekreterare TKF 

Linda Berggren, nämndsekreterare TKF 

 

 
 

 

 

 
 

 

  

   

 



 

 

 
 

Register 
 

1. Mötets öppnande  
2. Utblick 2025. Enhetens aktiviteter 
3. Ekonomirapport 
4. Presentation - slutrapport uppdrag stadslinjenät 
5. Presentation - förslag borttagning av vissa hållplatser 
6. Vänsterpartiets motion från 2023 om Bussiga kortet i stadstrafiken 
7. Övriga frågor 
8. Mötet avslutas  



 

 

 
1. Mötets öppnande  

Tekniska nämndens ordförande Mariette Nicander välkomna alla och 
förklarar mötet öppet.  

 
2. Utblick 2025. Enhetens aktiviteter 

Enhetschef Jyrki Vainio informerar om kollektivtrafikenhetens aktiviteter 
under 2025. Aktiviteterna kommer att beredas i Kollektivtrafikberedningen 
under 2025. 
 

3. Ekonomirapport 
Enhetschef Jyrki Vainio går igenom det ekonomiska läget. 

 
4. Uppdrag det nya stadslinjenätet 

Trafikplanerare Amalia Setterstig informerar om den förstudie som 
genomförts avseende de planmässiga förutsättningarna för nytt 
stadslinjenät. Förstudien är avslutad och slutrapporten ligger i dagsläget för 
godkännande hos avdelningschef. Slutsatsen är att de infrastrukturåtgärder 
som krävs för det nya stadslinjenätet är möjliga att genomföra, för enstaka 
hållplatser krävs större ombyggnation. 
 
Beredningen enas om att det är viktigt med medborgardialog i arbetet. 

 
5. Förslag förändringar av vissa hållplatser 

Trafikplanerare Amalia Setterstig informerar om förslag på 
hållplatsförändringar 2025. 

 
6. Vänsterpartiets motion från 2023 om Bussiga kortet i stadstrafiken 

Enhetschef Jyrki Vainio och trafikplanerare Amalia Setterstig informerar 
om en motion som kommer att tas upp i nämnden i november. 

 
7. Övriga frågor 

Eva Gahnström (C) efterfrågar förtydligande kring definition av 
pensionärsbiljett. Enhetschef Jyrki Vainio och trafikplanerare Amalia 
Setterstig informerar om definiering enligt taxedokument.  

 
8. Mötet avslutas 
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